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Protokół nr VII/19 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 marca 2019 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:13. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni: Łącznie obecnych było 21 radnych (lista obecności radnych w 

załączeniu do protokołu). 

 

Prowadzący obrady poinformował o wnioskach złożonych przez Prezydenta Miasta o 

wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały w sprawie utworzenia gminnego zakładu budżetowego pod nazwą 

Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu; 

- udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/41/19 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w 

rejonie ul. Kłodnickiej oraz do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w 

Warszawie; 

- udzielenia  pełnomocnictwa  do  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/43/19 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci 

objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie; 

- ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej pn. 

„Przebudowa i rozbudowa ze zmianą sposobu użytkowania istniejącego zespołu 

budynków dawnej jednostki wojskowej z przeznaczeniem na zespół budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych wraz z funkcjami towarzyszącymi i uzupełniającymi, 

zagospodarowaniem terenu, infrastrukturą techniczną, instalacjami i sieciami 

zewnętrznymi, placami parkingowymi, komunikacją kołową i pieszą, w Kędzierzynie-

Koźlu przy ulicy Synów Pułku”. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o 

pierwszy projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia gminnego 

zakładu budżetowego pod nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Następnie podał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o 

następny projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia skargi 

na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność 

uchwały Nr V/41/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej oraz do występowania w tej 

sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 
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Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad.  

Kolejne głosowanie dotyczyło wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie udzielenia  pełnomocnictwa  do  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/43/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Król, Michał Nowak 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został uzupełniony o 

ww. projekt uchwały. Następnie podał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o 

ostatni z projektów uchwały zawnioskowanych przez Prezydenta Miasta tj. projekt 

uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji 

towarzyszącej pn. „Przebudowa i rozbudowa ze zmianą sposobu użytkowania 

istniejącego zespołu budynków dawnej jednostki wojskowej z przeznaczeniem na 

zespół budynków mieszkalnych wielorodzinnych wraz z funkcjami towarzyszącymi i 

uzupełniającymi, zagospodarowaniem terenu, infrastrukturą techniczną, instalacjami i 

sieciami zewnętrznymi, placami parkingowymi, komunikacją kołową i pieszą, 

w Kędzierzynie-Koźlu przy ulicy Synów Pułku: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały również został 

wprowadzony do porządku obrad. Następnie zaproponował zdjęcie z porządku obrad 

punktu 6 tj. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2018 do 

31.12.2018 r., ponieważ projekt uchwały będzie omawiany na następnej sesji.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad ww. 

projektu uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ww. punkt został zdjęty z porządku obrad. 

 

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad sesji nr VII Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr VI/19 z 28 lutego 

2019 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 
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5. Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o. o. 

oraz realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

6. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2018 do 

31.12.2018 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2018 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2018 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2018. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-

2018 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2018 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na 

lata 2016-2020 za 2018 rok.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-

Koźle; 

2) zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej; 

3) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny 

w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu miasta; 

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu  

w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Kędzierzynie-Koźlu; 

5) zmian w budżecie miasta na rok 2019; 

6) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2019-2033; 

7) zmiany uchwały w sprawie utworzenia gminnego zakładu budżetowego pod 

nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu; 

8) udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/41/19 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle 

dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej oraz do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie; 

9) w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  do  wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność 

uchwały Nr V/43/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem 
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przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle oraz do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym 

w Warszawie; 

10) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji 

towarzyszącej pn. „Przebudowa i rozbudowa ze zmianą sposobu użytkowania 

istniejącego zespołu budynków dawnej jednostki wojskowej z przeznaczeniem 

na zespół budynków mieszkalnych wielorodzinnych wraz z funkcjami 

towarzyszącymi i uzupełniającymi, zagospodarowaniem terenu, infrastrukturą 

techniczną, instalacjami i sieciami zewnętrznymi, placami parkingowymi, 

komunikacją kołową i pieszą, w Kędzierzynie-Koźlu przy ulicy Synów Pułku”; 

11) zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle; 

12) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

13. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle nr VI/19 z 28 lutego  

2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr VI/19 z 28 lutego 

2019 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Elżbieta Kozakiewicz 

NIEOBECNI (6) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół nr VI/19 z 28 lutego 2019 r. został 

przyjęty.  
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Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 1 do 20 marca 2019 r. oraz 

21 do 27 marca 2019 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, 

wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w 

zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.3.2019 z dnia 21 marca 2019 r. 

oraz z dnia 27 marca 2019 r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 21 marca     

2019 r.). 

 

Ad 5. 

Ocena działalności Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Sp. z o. o. oraz 

realizacji wyznaczonych tej spółce celów. 

 

Alicja Górska, Prezes Zarządu Kędzierzyńsko–Kozielskiego Parku Przemysłowego 

Sp. z o.o. omówiła dwa projekty KKPP – Inkubator Przedsiębiorczości oraz Klaster 

Chemii Specjalistycznej Chem-Ster. 

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, jak ważne będzie pojawienie się inwestorów w Polu 

Południowym. Zauważył, że na drodze dojazdowej do pola zalegają śmieci, które 

zostały nawiane od strony Regionalnego Centrum Zagospodarowania i 

Unieszkodliwiania Odpadów  i zwrócił się z prośbą o ich uprzątnięcie.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że śmieci są systematycznie 

czyszczone przez Czysty Region.  

 

Grzegorz Chudomięt zauważył, że minęło już kilkanaście lat od przejęcia terenów 

Pola Południowego, uważa, że od tego czasu niewiele się zadziało, jeśli chodzi o 

ściąganie inwestorów. Inwestycja Pola Południowego miała służyć zwiększaniu miejsc 

pracy w Kędzierzynie-Koźlu. Podał przykład gminy Ujazd, gdzie weszło kilkunastu 

inwestorów. Wyraził wątpliwości, czy kierunki działania prowadzone w polityce 

KKPP są właściwe.  

 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że gmina Ujazd czekała na inwestorów wiele lat, a 

jej lokalizacja przy autostradzie jest dla inwestorów bardzo istotna. Zaznaczyła, że od 

2015 roku KKPP razem z Katowicką Strefą Ekonomiczną pracują intensywnie nad 

pozyskaniem inwestorów. Lokalizacja Pola Południowego nie jest dobra, leży miedzy 
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dwoma wąskimi drogami przez osiedla. Dla inwestora, z którym gmina rozmawia od 

półtorej roku, ważny jest łącznik do obwodnicy północnej. W drugiej połowie czerwca 

okaże się, czy teren zostanie inwestorowi sprzedany. Wspomniała również o innym 

inwestorze, który nie mógł się w Polu Południowym ulokować, ponieważ potrzebował 

dużą wartość prądu. Dodała, że Inkubator Przedsiębiorczości jest zadaniem gminy, 

aby wspomóc młodych przedsiębiorców.  

 

Alicja Górska powiadomiła, że liczba mieszkańców nie zawsze ma znaczenie dla 

inwestorów, najczęściej ma znaczenie wskaźnik bezrobocia i dostępność kadr pod 

potrzeby głównie produkcyjne. Podkreśliła, że pozyskiwanie inwestorów nie jest 

łatwe, tereny inwestycyjne Kędzierzyna-Koźla konkurują nie tylko z terenami w 

gminie Ujazd, ale także w Europie albo w Azji. Sprzedana mała działka również daje 

potencjał i perspektywę, że nawet mali przedsiębiorcy będą swoje działalności 

rozwijać. Jest perspektywa, że w 2019/2020 roku pierwszy klocek tzw. „domina” się 

postawi, a potem będzie na pewno łatwiej.  

 

Grzegorz Chudomięt uważa, że Kędzierzyn-Koźle ma oczywistą przewagę nad gminą 

Ujazd, jeśli chodzi o dostępność kadr. 

 

Prezes KKPP zwróciła uwagę, że w gminie Ujazd rozwija się branża Automotive, 

której cała gałąź znajduje się w strefie gliwickiej, ze względu na charakter terenów, 

które proponowała gmina i dużo łatwiejszy wyjazd na autostradę.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że warto się zastanowić, które projekty w KKPP warto 

doinwestować np. szkolenie młodych kadr, oraz czy inwestor który ma przyjść będzie 

tworzył wysokopłatne miejsca pracy i czy w sytuacji, w której inwestor nie 

przybędzie, KKPP w takiej formie jest potrzebne.  

 

Alicja Górska wyjaśniła, że KKPP nie ponosi kosztów związanych z edukowaniem 

młodzieży i przedsiębiorców, dlatego że pozyskuje środki marszałkowskie w ramach 

współpracy z Opolskim Centrum Rozwoju Gospodarki. KKPP złożyło wniosek o to, 

aby uzyskać oficjalny status Instytucji Otoczenia Biznesu, co pozwoli na dużo szersze 

działanie z pozyskiwaniem środków na rzecz przedsiębiorców, a przy okazji na 

generowanie pewnych przychodów ze względu na działalność operacyjną spółki. Co 

do projektów realizowanych przez KKPP, każdy z radnych będzie miał możliwość 

indywidualnej oceny wag tych projektów.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że od kiedy Katowicka Strefa 

Ekonomiczna działa na zasadzie prowizji, współpraca zaczęła się układać. Zwróciła 

również uwagę, że znalezienie wyspecjalizowanych pracowników na terenie 

Kędzierzyna-Koźla jest dużym problemem.  

 

Fabian Pszon podzielił się uwagą, że pozyskiwanie inwestorów nie musi się odbywać 

wyłącznie w branży chemicznej, w naszym regionie jest dużo osób posługujących się 

językiem niemieckim.  
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Jacek Król zwrócił się z prośbą o przybliżenie tematu sprzedaży działek na terenie 

Pola Południowego. 

 

Prezes KKPP poinformował, że sprzedali dwie działki – mniejszą i większą na terenie 

Grupy Azoty Zakłady Azotowe Kędzierzyn S.A. Na tych działkach posadowiony był 

budynek o ogromnej kubaturze, dla którego wykonana przez rzeczoznawcę ekspertyza 

techniczna mówiła, że nie nadaje się do użytku. Szacowane koszty modernizacji 

obiektu przewyższały możliwości KKPP, natomiast będąc właścicielem tego obiektu i 

działek, ponosili koszty z tytułu podatku od nieruchomości, które szacowały się na 

poziomie ok. 60 tys. miesięcznie. W związku z tym według zrobionej analizy,  

w perspektywie trzech lat rentowność sprzedaży będzie na plus. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 7. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w 2018 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

wszystkie sprawozdania od punktu 7 do 11 były szczegółowo omawiane na 

posiedzeniu komisji i zostały przyjęte pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, 

przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 9. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2018. 

 

Małgorzata Lipczyńska zwróciła uwagę, jak dużo pracy zostało włożone w 

przygotowanie tych sprawozdań i podziękowała osobom, które je przygotowały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 10. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018 

dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2018 r. 
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Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy to nie jest mały afront względem pani dyrektor, 

która przygotowała te materiały i nie może ich nawet w skrócie przedstawić. 

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że tematy był szeroko omawiane na posiedzeniu  

Komisji Spraw Społecznych, uważa, iż nie jest to afront, tylko wręcz przeciwnie, radni  

nie mają pytań ponieważ materiały zostały tak dobrze przygotowane.   

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, 

przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 11. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 

2016-2020 za 2018 rok  

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, 

przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 12. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Rady Miasta, przed przystąpieniem do omawiania następnego punktu 

porządku obrad, ogłosił przerwę, która trwała od 15:21 do 15:36.  

 

Po wznowieniu obrad, Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, poddał 

pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR VII/70/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dysarz wspomniała o temacie gazyfikacji, zwróciła uwagę na 

nieświadomość ludzi w tym temacie. Poparła audycję w radiu, w której uczestniczyła 

Prezydent Miasta. Podkreśliła jak ważny jest to temat dla miasta i trzeba informować 

ludzi na różne sposoby. Poinformowała, że odbyły się już pierwsze spotkania z 

PGNiG w Sławięcicach, teraz czas na inne osiedla. Nie wszyscy mieszkańcy 

rozumieją, że wypełnienie ankiety do niczego nie zobowiązuje, tylko daje zielone 

światło inwestorowi, że ludzie są zainteresowani zgazyfikowaniem osiedla.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że gmina pracuje 

dwukierunkowo, jeśli chodzi o ochronę powietrza. Rozwój sieci ciepłowniczej w 

oparciu o MZEC, który umożliwia podłączenie się do sieci za darmo. Tam gdzie nie 

ma możliwości podłączenia na osiedlach takich jak: Cisowa, Kłodnica, Żabieniec, 

Miejsce Kłodnickie, Sławięcice i część Blachowni, gmina proponuje podłączenie do 

sieci w ramach porozumienia z PGNiG. Podkreśliła, że PGNiG załatwi wszystkie 

pozwolenia, może zaprojektować sieć, a po roku przeprowadzą kontrolę sieci za 

darmo. Zaapelowała do radnych, aby informowali swoich wyborców w tym temacie.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że niektórzy mieszkańcy nie będą chcieli zmienić 

sposobu ogrzewania nawet przy 100% dofinansowaniu kosztów, z racji tego, że palą w 

piecu odpadami np. podkładami kolejowymi. Wspomniał również o pompach ciepła, 

którymi jest zainteresowanych coraz więcej ludzi. 

 

Ewa Odulińska zwróciła uwagę, że powinny zmienić się przepisy, aby kolej nie miała 

możliwości sprzedaży tych podkładów. Uważa, że Rada Osiedla powinna się 

angażować, szczególnie na osiedlach: Kłodnica, Cisowa, Sławięcice i Miejsce 

Kłodnickie, gdzie ma duże przełożenie na mieszkańców. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak powiadomił o kontrolach Straży 

Miejskiej w przypadku palenia odpadami, najczęściej na wskazanie sąsiadów. Dodał, 
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że w poprzednim roku zmiana sposobu ogrzewania na ekologiczne nastąpiła ok. 180 

razy, natomiast zmiana na pompę ciepła tylko kilkanaście.  

 

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę, że należałoby uświadomić tych mieszkańców, 

którzy palą odpadami z powodu braku środków na opał, iż w Miejskim Ośrodku 

Pomocy Społecznej są dodatki do opałów dla najbiedniejszych. Zaznaczyła, że pompy 

ciepła dotyczą tylko budowy nowych domów. Zaapelowała o działanie we wszystkich 

możliwych płaszczyznach.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zwróciła uwagę, że palenie odpadami nie 

dotyczy tylko biednych mieszkańców.  

 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, ile jest osób oczekujących na dotację na wymianę 

pieca, czy jest różnica pomiędzy ilością złożonych wniosków a środkami gminy, które 

ma do dyspozycji na wypłacenie tych dotacji.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że od 2015 roku, kiedy została podana informacja, 

iż jest możliwość dofinansowania, co roku jest coraz więcej dopłat. Są dokładane 

nowe pieniądze w miarę zwiększania ilości wniosków. Nie ma takiej możliwości, żeby 

ktoś nie dostał dofinansowania.  

 

Jacek Król zapytał, czy na chwilę obecną potrzeby są większe, niż nakłady, które 

gmina posiada.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska odpowiedziała, że na chwilę obecną nakłady są 

wystarczające, a jak będzie potrzeba zostaną zwiększone, środki zwiększane są po 200 

tys.  

 

Jacek Król zwrócił uwagę na miasto Kraków, które walczy ze smogiem i wprowadza 

projekty tzw. otuliny ekonomicznej. Dla tych osób, które zdecydują się przejść np. na 

gaz, rekompensuje możliwość zwiększenia kosztów związanych z tym przejściem. 

Jego zdaniem można skorzystać z tego pomysłu. 

 

Prezydent Miasta podziękował radnym za tą dyskusję i pomysły, podkreśliła jak 

ważny jest to temat i zaproponowała podjęcie tego tematu na posiedzeniu komisji. 

 

Adam Oczoś, przewodniczący Komisji Infrastruktury poinformował, że komisja już w 

miesiącu lutym podejmowała temat czystości powietrza. Nie widzi problemu, aby to 

kontynuować.  

 

Jacek Król zwrócił się z prośbą o poinformowanie radnych o omawianiu tego tematu 

na komisji.  

 

Adam Oczoś poprosił o przesłanie wszystkim radnym planów pracy poszczególnych 

komisji. 
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Przewodniczący Rady Miasta potwierdził poinformowanie radnych i wysłanie planów 

pracy. 

 

Ewa Czubek nawiązała do odpowiedzi na swój wniosek, w którym Prezydent Miasta 

wyraziła chęć spotkania z przedstawicielami firmy Carbon International w drugiej 

połowie marca, zapytała czy prezes tej firmy odpowiedział na zaproszenie. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że kilka dni temu dotarła odpowiedź od prezesa, że 

pasuje mu pierwsza połowa kwietnia, dokładny termin jest w trakcie ustalenia. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/71/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – 

Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu miasta 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
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Grzegorz Chudomięt zapytał, co stoi za tym żeby przyjąć taką formę – zwolnienia 

MZC z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu miasta.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że za tym stoi typowa ekonomia, jeżeli MZC sam kupuje 

sobie samochód, to może VAT odliczyć i może rozpisać sobie to w koszty. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/72/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład 

Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/73/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie 

dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Jacek Król  zwrócił się z pytaniem o zwiększenie dochodów bieżących, dział 750,  

§ 0840, kwota 327 428 zł.  

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że są to dochody ze sprzedaży sieci 

kanalizacyjnej spółce Miejskie Wodociągi i Kanalizacja. 

 

Jacek Król zapytał, czy miasto sprzedaje własnej spółce infrastrukturę kanalizacyjną. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wyjaśniła, że Miejskie Wodociągi i Kanalizacja 

jest to spółka, która podlega przepisom spółek handlowych. W związku z tym, że 

spółka eksploatuje tą sieć, pobierają opłaty od mieszkańców, gmina od kilku lat 

przekazuje sieć w formie sprzedaży.  
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Tomasz Scheller przypomniał, że w poprzednich kadencjach w marcu pojawiały się 

większe wolne środki, zapytał, czy gmina spodziewa się napływu większej kwoty. 

 

Prezydent Miasta powiadomiła, że jeżeli uda się sprzedać inwestorowi teren na Polu 

Południowym, to wpłynie ok. 9-10 mln. złotych. Na chwilę obecną jest ciężko z uwagi 

na „Wodne okko”. Są zarezerwowane wolne środki w wysokości 4-5 mln. zł dla 

oświaty, ok., 2 mln. złotych dla MOPS-u związane z poniesionymi kosztami i ok.  

1 mln. zł. na fundusz remontowy MZBK.  

 

Tomasz Scheller poinformował, że był na spotkaniu sprawozdawczym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Miejscu Kłodnickim, która została zapewniona o budowie nowej 

strażnicy. Zapytał, czy są już jakieś plany w tej sprawie.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zapewniła, że OSP w Miejscu Kłodnickim jest 

poinformowana, iż jeszcze na chwilę obecną nie ma projektu. Jak projekt i pozwolenie 

na budowę będzie gotowe, rozpocznie się inwestycja tak, żeby zapłata była w 

styczniu-lutym przyszłego roku. 

 

Tomasz Scheller zapytał, czy zapewnienie, że wóz strażacki do nich dojedzie w tym 

roku jest aktualne i czy będzie miał gdzie stanąć. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że na wóz strażacki jest zarezerwowane w budżecie 

400 tys. złotych. Jest dla niego miejsce w Kłodnicy, na podstawie porozumienia 

pomiędzy zarządem OSP w Kłodnicy, a zarządem OSP w Miejscu Kłodnickim, wóz 

zostanie wypożyczony na okres trwałości projektu.  

 

Katarzyna Dysarz podkreśliła, że po wykonaniu inwestycji na ulicach Marynarska, 

Łokietka czy Spokojna zostały oszczędności. Zapytała czy inwestycja na Spokojnej 

już się zakończyła i czy inwestor wysprząta trójkąt Grunwaldzka-Spokojna. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że inwestycja na ulicy 

Spokojnej jeszcze się nie zakończyła, jest położony asfalt i zrobione chodniki, ale 

jeszcze odbywają się nasadzenia i prace porządkowe. W kwietniu planowany jest 

odbiór. 

 

Jacek Król zapytał, czy gmina ma oszacowane przychody z tytułu inwestycji 

związanej z gazociągiem, który idzie po terenie gminy i stacji przepompowni. 

 

Skarbnik Joanna Hariasz powiadomiła, że na dzień dzisiejszy nie zostało to 

oszacowane, dopiero po zakończeniu całej inwestycji inwestor będzie składał 

deklarację i pokazywał w niej ile gruntów, jakie budowle itd.  

 

Ewa Stogniew poinformowała, że była wczoraj na wizji lokalnej ulicy Spokojnej i 

podziękowała, że jest tak ładnie zrobione. Ponadto nawiązała do tematu gazociągu, 

informując, że obsługuje inwestora i inwestycja potrwa co najmniej do końca roku.  
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Jacek Król wspomniał, ze część gmin ma problemy z odzyskaniem podatku od 

nieruchomości w wysokości 2% wartości odcinka gazociągu, na terenie województwa 

śląskiego trwają już sprawy sądowe gmin przeciwko firmie budującej gazociąg.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przypomniała, że podobna sytuacja była z 

lasami państwowymi, od których należały się gminie podatki, gmina czekała na te 

pieniądze półtorej roku, aż skończyło się kolegium.  

 

Jacek Król powiadomił, że z informacji, które krążą w sferach samorządowych, 

wynika że firmy zaniżają wartość inwestycji w celu zmniejszenia kwoty 2% podatku.  

Podkreślił, że zwrócił na to uwagę z troski o przyszłe dochody gminy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/74/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2019-2033 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/75/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2019-2033 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia gminnego 

zakładu budżetowego pod nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-

Koźlu 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że projekt uchwały wynika z 

drobnej korekty, gdzie wojewoda zwrócił uwagę, że ta uchwała nie powinna być 

publikowana w Dzienniku Urzędowym jak stanowił jej zapis, wcześniejsza uchwała 

nie miała tego zapisu i chodzi o ciągłość w tym zakresie.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 
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Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/76/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnego zakładu budżetowego pod 

nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność 

uchwały Nr V/41/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej oraz do występowania w 

tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym 

Sądem Administracyjnym w Warszawie 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że w tym przypadku nie do 

końca zgadzają się ze stanowiskiem wojewody, a chcieliby to rozstrzygnąć w drodze 

formalnej, żeby później mieć jednolite stanowisko przy zmianach innych planów 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Jacek Król zapytał, czego dotyczy ten spór z wojewodą, jeśli chodzi o ten kawałek za 

kanałem po prawej stronie na Januszkowice. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że spór dotyczy tego, że zdaniem wojewody nie wszystkie 

instytucje, które powinny być powiadamiane o zmianie planu zagospodarowania, 

zostały powiadomione. W tym przypadku chodzi m.in. o geologa wojewódzkiego, 

który nie jest wymieniony bezpośrednio w przepisie o uzgadnianiu planu, ale zdaniem 

wojewody taka potrzeba istnieje. Dodał, że kolejna kwestia dotyczy szczegółowego 

opisania zakresu wyglądu elewacji, zostało wniesione do uchwały to, co wynika z 

uzgodnienia z konserwatorem zabytków i tutaj nastąpiła rozbieżność zdań. Są to 

typowo merytoryczne kwestie, które dobrze byłoby rozstrzygnąć na drodze 

administracyjnej. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/77/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/41/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle 

dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej oraz do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

9) Podjęcie uchwały w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  do  wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność 

uchwały Nr V/43/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz do 

występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym 

w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że tutaj chodzi o ustalenie w 

jaki sposób dyrektor placówki oświatowej w porozumieniu z prezydentem  będzie 

mógł podejmować decyzje. Gmina chciała dokonać zmiany jak sugerował wojewoda, 

ten jednak uznał, że nie jest to właściwe, więc gmina chce rozstrzygnąć to na drodze 

sądowej, aby mieć jasną wykładnię jak postępować w podobnych sytuacjach.  

 



21 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, co się dzieje w tej chwili z uchwałą w związku z 

niemożnością jej zmiany. 

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że nie było jeszcze takiego przypadku, ale ta 

uchwała, która została przyjęta jest uchwałą obowiązującą.  

 

Michał Nowak przypomniał, że w styczniu sygnalizował, iż przepis ten ma dziwny 

zapis, ale prezydent Jagiełło zapewnił, że był konsultowany z nadzorem wojewody. 

Pierwotne brzmienie tego przepisu, które radni przyjęli w lipcu 2018 roku brzmiało: 

„upoważnia się dyrektora przedszkola do zwolnienia z opłaty”. Rozumie, że gmina 

wyszła z założenia, że skoro Rada Gminy upoważniła, kompetencje organu 

prowadzącego wykonuje rada a nie Prezydent Miasta. Tą zmianę w styczniu rada 

podjęła dlatego, że wojewoda stwierdził, że jest to niedopuszczalna subdelegacja. Ale 

tak naprawdę ta subdelegacja nie została zmieniona, ponieważ cała zmiana polega na 

tym, że nadal dyrektor przedszkola dokonuje zwolnienia z opłaty. Zacytował stosowny 

przepis art. 52 ust. 9 ustawy: „Organ prowadzący publiczne przedszkole zwalnia 

rodziców w całości lub w części z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

na warunkach określonych przez Radę Gminy”. W związku z tym w uchwała nie 

musiała zawierać kto zwalnia, wystarczyłyby warunki zwolnienia. Wydaje mu się, że 

organem podejmującym decyzje indywidualne z zakresu administracji publicznej jest 

Prezydent Miasta. Jego zdaniem przepis ten powinien brzmieć: „Prezydent Miasta 

może dokonać zwolnienia z opłaty”, to co on później zrobi, czy wyda upoważnienie 

dla tego dyrektora przedszkola, jest to jego indywidualna sprawa. Radny nie ma 

żadnych wątpliwości, że to Prezydent Miasta powinien dokonywać zwolnienia z 

opłaty, w związku z tym uważa skargę za bezzasadną.  

 

Zastępca Prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że wojewoda sugerował 

dokonanie zmiany dopiero po opublikowaniu uchwały podjętej w lipcu. Zmiana 

została dokonana po konsultacji z prawnikiem, który z ramienia wojewody 

nadzorował tą procedurę. Teraz jest inna osoba nadzorująca, która uznała, że ten zapis 

nie jest właściwy. Radca Prawny Urzędu Miasta uznał, że droga skargowa przysługuje 

gminie. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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PRZECIW (3) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Michał Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/78/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  do  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr V/43/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2019 r. zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz do występowania w tej 

sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym 

Sądem Administracyjnym w Warszawie  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz 

inwestycji towarzyszącej pn. „Przebudowa i rozbudowa ze zmianą sposobu 

użytkowania istniejącego zespołu budynków dawnej jednostki wojskowej z 

przeznaczeniem na zespół budynków mieszkalnych wielorodzinnych wraz z 

funkcjami towarzyszącymi i uzupełniającymi, zagospodarowaniem terenu, 

infrastrukturą techniczną, instalacjami i sieciami zewnętrznymi, placami 

parkingowymi, komunikacją kołową i pieszą, w Kędzierzynie-Koźlu przy ulicy 

Synów Pułku” 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

obszarów części dawnych koszar w Koźlu, gdzie prywatny inwestor chce wybudować 

ok. 300 mieszkań. Ma to robić w trybie niedawno uchwalonej specustawy 

mieszkaniowej, która umożliwia realizację tego typu inwestycji, które nie do końca są 

zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego. W tym przypadku ta niezgodność 

jest nieznaczna, związana z tym, że na poziomie parteru miały być lokale użytkowe, a 

jest propozycja, żeby były same mieszkania. Stąd konieczność podjęcia decyzji o 

lokalizacji inwestycji przez Radę Miasta, która będzie podstawą ubiegania się 

inwestora do uzyskania pozwolenia na budowę i realizację inwestycji.  

 

Michał Nowak podzielił się opinią, że nowa ustawa niesie ze sobą pewne 

niebezpieczeństwa, to znaczy zrzuca na Radę Gminy dużą odpowiedzialność. 

Podkreślił, ze zapoznał się wnikliwie z materiałami i jego zdaniem w tym przypadku 



23 

 

nie ma żadnych zagrożeń. Gdyby inwestor nie zrealizował inwestycji, to uchwała 

obowiązuje tylko jego i w ciągu trzech lat wygasa. Zaapelował o poparcie tej uchwały.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy ta uchwała była konsultowana z Radą Osiedla Zachód i 

czy w związku z przeprowadzeniem tej inwestycji gmina będzie musiała 

zainwestować jakieś środki.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że gmina nie będzie ponosiła żadnych konsekwencji 

finansowych. Jeśli chodzi o Radę Osiedla formalnie nie było to konsultowane, ale 

wszystkim zależy na tym, żeby ten teren zagospodarować. 

 

Grzegorz Chudomięt przeczytał fragment uzasadnienia do omawianego projektu 

uchwały: „W dniu 17 stycznia 2019 r. inwestor złożył za pośrednictwem Prezydenta 

Miasta Kędzierzyn-Koźle wniosek o ustalenie lokalizacji inwestycji”. Zapytał dlaczego 

projekt uchwały wpłynął dopiero w dniu sesji i nie był procedowany na żadnej 

komisji. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że 17 stycznia wpłynął wniosek, po czym gmina 

rozpoczęła procedurę zaproponowania projektu uchwały, która wymaga uzgodnienia z 

wieloma instytucjami. W dniu dzisiejszym były jeszcze ustalenia z radcą prawnym, 

czy można już zamknąć tą procedurę, a tryb jest podyktowany tym, że zarówno 

inwestorowi jak i gminie zależy, aby nie powstrzymywać tej inwestycji. Dodał, że na 

posiedzeniu Komisji Infrastruktury były omawiane założenia do tego projektu 

uchwały, w którym było 99% tego tekstu. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, co by się stało, gdyby projekt uchwały nie został 

przyjęty do porządku obrad.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że inwestor nie mógłby podejmować następnych kroków 

związanych z realizacją tego zadania. Wariantem awaryjnym była sesja nadzwyczajna. 

 

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że Rada Miasta jest zobowiązana podjąć 

stosowną uchwałę w terminie 60 dni od otrzymania wniosku, w tym przypadku liczy 

się data 4 marca, ponieważ wniosek w tym dniu został zmodyfikowany. Termin może 

być wydłużony jednokrotnie przez Przewodniczącego Rady Miasta, ale nie więcej niż 

o 30 dni.  

 

Andrzej Kopacki stwierdził, że dawne koszary straszyły swoim wyglądem i popiera tą 

inwestycję. 

 

Jacek Król zapytał, kto jest inwestorem.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że jest to Spółka Operacyjna Projektów 

Municypalnych Sp. z o.o. z Warszawy. 
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Prezydent Miasta Sabina Nowosielska dodała, że inwestor jest właścicielem tego 

gruntu i chce się tym zająć od 2017 roku. Przypomniała, że jest to również forma 

współpracy z bankiem WBK Nieruchomości, który zajmuje się programem rządowym 

Mieszkanie Plus.  

 

Michał Nowak zwrócił się do radnego Chudomięta, że większość odpowiedzi na jego 

pytania jest w uzasadnieniu. Zwrócił uwagę, że teraz jest dopiero pierwszy moment, 

kiedy radni mogą podjąć uchwałę, bo do 28 marca włącznie odpowiednie organy 

mogły przesyłać swoje opinie i uzgodnienia. Nie widzi sensu opóźniania tej uchwały. 

Zgadza się, że tak zwane „wrzutki” nie są wygodne dla radnych, ale w uzasadnionych 

przypadkach są wskazane i jego zdaniem radni nie powinni dyskutować nad terminem 

przedstawienia tego projektu.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że ma prawo dyskutować i pytać o co chce i to nie 

radny Nowak będzie o tym decydować. Zwrócił uwagę, że zgodnie ze statutem projekt 

uchwały powinien być udostępniony radnym na tydzień przed sesją. Ponieważ 

materiał wpłynął w trakcie sesji, nie zdążył się z nim zapoznać.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do radnych o powstrzymywanie się 

od uszczypliwości. 

 

Fabian Pszon podzielił się opinią, że wprowadzenie tego projektu uchwały jest 

uzasadnione i zasugerował, że być może w takich sytuacjach powinna nastąpić 

przerwa, aby zapoznać się z materiałem.  

 

Adam Oczoś zaapelował o przyjęcie uchwały, ponieważ jest możliwość 

zagospodarowania terenu, wybudowania mieszkań nie ze środków gminnych i jest to 

wyjście naprzeciw inwestorom.  

 

Grzegorz Chudomięt podkreślił, że wcale nie uważa, że ta uchwała jest nieważna, 

wręcz przeciwnie, ponieważ jest tak ważna, wymaga zapoznania się z jej treścią. 

Zaznaczył, że nie chodziło mu o treść i wagę tej uchwały, tylko o formę jej 

wprowadzenia.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował radnemu, że może zawnioskować o 

odłożenie tego projektu i zrobienie sesji nadzwyczajnej lub można zrobić przerwę, aby 

radny mógł się zapoznać z treścią projektu.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przypomniała, że 20 marca zostały wysłane do 

członków Komisji Infrastruktury założenia do tego projektu, nie mógł to być jeszcze 

wtedy projekt uchwały, ale treść w 99% jest taka sama.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że tylko kilku radnych jest członkiem Komisji 

Infrastruktury, a na Komisji Finansowo-Gospodarczej nie było to omawiane.  
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Prezydent Miasta zasugerowała, że radny mógł ta dyskusję rozpocząć od razu po 14, 

kiedy była informacja, czy taką uchwałę wprowadzić do porządku obrad. Uważa, że 

teraz ta dyskusja jest bezpodstawna.  

 

Katarzyna Dysarz zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie na tym etapie dyskusji i 

przejściu do głosowania.  

 

Adam Oczoś poparł wniosek przedmówczyni.  

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że spóźnił się na początek obrad, ponieważ 

próbował podpisać listę obecności, której nie było, musiał się zalogować do programu 

eSesja, co jest czasochłonne, a także miał problem z zaparkowaniem samochodu. 

Dodał, że radni nie muszą podejmować uchwał, które są wrzucane w dniu sesji. 

 

Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że zgodnie ze statutem został dopuszczony jeden 

głosu „za” i jeden „przeciw”, poddał wniosek formalny o zamknięcie dyskusji pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (6) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Michał Nowak, 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że dyskusja została zamknięta i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/79/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji 

towarzyszącej pn. „Przebudowa i rozbudowa ze zmianą sposobu użytkowania 

istniejącego zespołu budynków dawnej jednostki wojskowej z przeznaczeniem na 

zespół budynków mieszkalnych wielorodzinnych wraz z funkcjami 

towarzyszącymi i uzupełniającymi, zagospodarowaniem terenu, infrastrukturą 

techniczną, instalacjami i sieciami zewnętrznymi, placami parkingowymi, 

komunikacją kołową i pieszą, w Kędzierzynie-Koźlu przy ulicy Synów Pułku” 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 17:40 do 17:52.  

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o wpłynięciu rezygnacji radnego 

Wiesława Fąfary ze składu Komisji Infrastruktury. Przed przystąpieniem do 

głosowania zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wejść do tej komisji. Z uwagi na brak 

chętnych poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta, więc Wiesław 

Fąfara nie jest już członkiem Komisji Infrastruktury. 

 

UCHWAŁA NR VII/80/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Infrastruktury Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiadomił, że wpłynęły trzy wnioski radnych o 

rezygnację z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: Jacka Króla, Grzegorza Chudomięta 

i Wiesława Fąfary.  

 

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że skład tej komisji jest uregulowany w 

ustawie, podobnie jak przy Komisji Rewizyjnej do składu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji powinni wchodzić przedstawiciele każdego z klubu. W przypadku podjęcia 

uchwał o odwołaniu ze składu wszystkich radnych, którzy złożyli rezygnację, klub 

Niezależni nie miałby reprezentacji w tej komisji. Zasygnalizował, że organy nadzoru 

są zainteresowane takimi uchwałami, a orzecznictwo jest niejednolite.  

 

Michał Nowak zwrócił się do pani mecenas o dopowiedzenie, co będzie jeśli radni 

odrzucą uchwałę, czy członkowstwo wygasa automatycznie.  

 

Monika Orpel-Śmigielska odpowiedziała, że to działa tak jak w przypadku innych 

komisji, przepis 21 Ustawy o samorządzie gminnym, który mówi, że skład komisji 

ustala rada, czyli powołuje i odwołuje. Nie działa tutaj zasada automatyzmu, żeby 

rezygnacja stała się faktem, do tego potrzebna jest stosowana uchwała Rady Miasta.  

 

Prowadzący obrady zapytał, czy radni potwierdzają rezygnację, czy któryś z panów 

wycofa swój wniosek. 

 

Radni Jacek Król i Grzegorz Chudomięt podtrzymali decyzję o rezygnacji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany w składzie osobowym omawianej komisji – odwołanie radnego Jacka Króla.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (9) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że uchwała nie została podjęta.  

 

Jacek Król poinformował, że złożył wolę rezygnacji z Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, jest członkiem czterech komisji i w tej komisji pracować nie będzie.  

 

Ewa Czubek zaapelowała, aby radni przed następnym głosowaniem zastanowili się 

nad tym, w ilu komisjach radny pracuje.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kolejny projekt uchwały w 

sprawie zmiany w ww. komisji – odwołanie Grzegorza Chudomięta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (7) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta, radny Chudomięt został 

odwołany ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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UCHWAŁA NR VII/81/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło odwołania radnego Wiesława Fąfary ze składu ww. 

komisji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Katarzyna Dysarz, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta, radny Wiesław Fąfara 

został odwołany z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

UCHWAŁA NR VII/82/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Fabian Pszon poinformował, że chciałby zgłosić wniosek o ponowne głosowanie nad 

odwołaniem z komisji radnego Jacka Króla, uważa że nie powinno się uwiązać 

radnego w komisji tylko dlatego, że przepisy są niejasne.  

 

Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że to nie jest tak, że przepisy są niejasne. Przepis 

mówi jasno, że w skład komisji powinien wchodzić przynajmniej jeden przedstawiciel 

klubu. Zacytowała tezę wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego z 2012 roku 

dotyczącą Komisji Rewizyjnej, która jest tożsama z Komisją Skarg, Wniosków i 
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Petycji: „skład ilościowy komisji zależy od uznania rady, nie może on być jednak 

odmienny od uregulowanego w statucie a ponadto w komisji tej liczba członków musi 

być tak ukształtowana aby każdy z klubów był reprezentowany przez co najmniej 

jednego radnego. Nie jest zatem dopuszczalne wybranie składu Komisji Rewizyjnej w 

której pominięty zostałby przedstawiciel chociażby jednego z klubów. Rada Gminy nie 

jest przy tym związana przedstawioną przez klub kandydaturą, jeżeli jednak na danej 

sesji rady nie można podjąć uchwały w sprawie wyboru członków komisji rewizyjnej, 

próbę wyboru należy ponowić na kolejnej sesji zaś organy gminy oraz kluby radnych 

winne dążyć do wypracowania consensusu w sprawie wyboru konkretnego 

kandydata”.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że teza ta dotyczy wyboru radnego do komisji, a nie jego 

odwołania.  

 

Mecenas wyjaśniła, że jeżeli wskutek odwołania dochodzi do takiego ukształtowania 

składu komisji, który powoduje, że dany klub nie ma swojego przedstawiciela, uważa, 

że to orzeczenie ma również zastosowanie do stanu faktycznego. 

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że nie jest to zapisane w przepisach, jest to ocena pani 

Mecenas. 

 

Monika Orpel-Śmigielska potwierdziła, że jest to jej ocena poparta doświadczeniem.  

 

Grzegorz Chudomięt po słowach pani mecenas doszedł do wniosku, że jeżeli nie ma 

odpowiedniego kworum w komisji, należy na następnej sesji Rady Miasta podjąć 

ponownie próbę wyboru. 

 

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem, co z sytuacją, w której radni byliby niezrzeszeni 

w klubie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 4:12 do 4:25. Po 

przerwie stwierdził, że wyniki głosowań są aktualne i przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad 13. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zabrała głos w imieniu klubu radnych Prawo i 

Sprawiedliwość w sprawie budowy obwodnicy północnej. Powiadomiła, że na 

osiedlach Cisowa i Lenartowice odbyły się spotkania, w których mieszkańcy wyrażali 

swoje oburzenie dotyczące wybudowania przez inwestorów prywatnych budynków 

mieszkalnych na terenie budowy obwodnicy. Zwróciła się o wyjaśnienie w tej sprawie 

(pismo klubu radnych PiS dołączone do niniejszego protokołu). 
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Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wyjaśniła, że to pismo powinno być skierowane 

do Starostwa Powiatowego, które wydaje decyzję o budowie. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak dodał, że miasto w procesie wydawania 

decyzji pozwolenia na budowę nie ma nic do powiedzenia. Tutaj akurat nastąpiła taka 

sytuacja, że była decyzja środowiskowa, którą wydaje miasto, ale nie jest to decyzja, 

która stwierdza, że inwestycja będzie tam zrealizowana i nie blokuje decyzji 

pozwolenia na budowę. Generalna Dyrekcja Dróg Publicznych i Autostrad złożyła 

doniesienie do Prokuratury Okręgowej w Opolu w kwestii wydania decyzji 

pozwolenia na budowę.  

 

Małgorzata Lipczyńska zapytała, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie porządku na 

terenie pomnika przy ulicy Szkolnej.  

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że sprawdzi kto jest właścicielem. 

 

Ewa Czubek przypomniała o wnioskowanej w poprzedniej kadencji naprawie 

chodnika na ulicy Głowackiego, miało być to zrealizowane w IV kwartale, ale nadal 

nie zostało zrobione. Następnie nawiązała do złożonego wniosku o zabezpieczenie 

fragmentu bramy wjazdowej do parku w Sławięcicach, podziękowała za szybką 

reakcję i zapytała, czy renowacja będzie dotyczyła całej bramy, czy tylko fragmentu, 

który spadł. Wspomniała o drugiej bramie wjazdowej, która jest obmalowana na biało, 

zapytała, czy zostało to obmalowane przez mieszkańców i zaapelowała o 

zastanowienie się nad renowacją obydwu bram. Ponadto zwróciła się z prośbą o 

naprawę uszkodzonych krawężników na rondzie Konstantego Chmielewskiego oraz 

naprawę koszy na śmieci i odnowienie ławek w Parku Pojednania w Kędzierzynie-

Koźlu.  

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że co do bramy w Sławięcicach 

na razie jest w planach odtworzenie tego, co zostało zniszczone, nie ma środków na 

modernizację dwóch bram. Naprawę chodnika wezmą pod uwagę, ale na razie z uwagi 

na ograniczenie środków, są robione najważniejsze rzeczy. Jeśli chodzi o rondo, 

krawężniki będą poprawione, ale problem jest z nieprawidłową jazdą. 

 

Dominik Szustakiewicz nawiązał do tematu składanych jakiś czas temu interpelacji, 

jedna dotyczyła ulicy Mieszka I, gdzie w odpowiedzi z 4 lutego była informacja, że 

interpelacja trafiła do Starostwa Powiatowego. Zwrócił się z pytaniem, czy coś 

wiadomo w tej sprawie. Zapytał również o odpowiedź na drugą interpelację dotyczącą 

ulicy Piotra Skargi, która została skierowana do Zarządu Dróg Powiatowych.  

 

Artur Maruszczak powiadomił, że jeszcze nie ma odpowiedzi, z uwagi na procedurę, 

że kwestie związane z bezpieczeństwem ruchu drogowego musi zaopiniować komisja 

przy Starostwie Powiatowym. 

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się również z prośbą o wykonanie oświetlenia 

chodnika wzdłuż ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 5. W porze wieczornej i nocnej 
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odbywają się tam spotkania osób spożywających alkohol, rano osoby przechodzące 

potykają się o pozostawione tam butelki. Są niszczone drzewa, które zostały tam 

zasadzone.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że sprawdzi, czy jest to 

teren gminy, czy wspólnoty.  

 

Adam Oczoś poruszył sprawę planowego strajku przez nauczycieli, zapytał na ile 

mamy wiedzę o wprowadzeniu strajku na terenie Kędzierzyna-Koźla, a jeżeli miałby 

miejsce, na ile gmina jest w tym zakresie zabezpieczona, aby zapewnić dzieciom 

opiekę w placówkach oświatowych. Następnie zapytał, kiedy będzie wykonana 

dokumentacja techniczna oświetlenia ulicznego na osiedlu Azoty-Zacisze.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że gmina Kędzierzyn-

Koźle działa w jak największym stopniu, aby zapewnić opiekę nad dziećmi w 

ośrodkach kultury i sportu, w których będą zorganizowane zajęcia. Przypomniał 

również o prawie rodziców dzieci do lat 8 wzięcia tzw. opieki, jest do tego określona 

procedura.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska powiadomiła o konferencji prasowej, która ma 

się odbyć w środę 3 kwietnia, aby poinformować rodziców jakie i gdzie odbędą się 

zajęcia.  

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że sprawdzi na kiedy będzie 

wykonana dokumentacja techniczna oświetlenia ulicznego na osiedlu Azoty-Zacisze, o 

którą pytał radny Oczoś.  

 

Jacek Król zwrócił uwagę na niewłaściwe oświetlenie na końcu Alei Jana Pawła II, na 

skrzyżowaniu z aleją Ignacego Lisa. Linia oświetlenia w tym miejscu odeszła od osi 

jezdni, być może są źle dobrane oprawy, które trzeba wymienić. Następnie zwrócił się 

z prośbą o prześwietlenie drzew w kolizji z latarniami, m.in. wzdłuż Alei Partyzantów, 

gdzie gałęzie wchodzą w światło latarni. Poruszył również temat strajku nauczycieli, 

jego zdaniem najważniejsza jest informacja dla rodziców, jak wygląda sytuacja w 

szkole i czy będzie można przyprowadzić dzieci.   

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że sprawdzi problem 

oświetlenia na Alei Jana Pawła, o którym mówił przedmówca. Co do Alei 

Partyzantów, nie jest to droga gminy, przycinanie drzew w pasie drogowym należy do 

zarządcy drogi, ale gmina stara się to z zarządcą uzgadniać. Teraz przycinanie drzew 

jest utrudnione z uwagi na okres lęgowy ptaków.  

 

Sławomir Wołkowiecki poruszył kwestię remontu chodnika przy ulicy Wrzosowej na 

osiedlu Południe, który po jednej stronie został wyremontowany, a po drugiej jest 

mocno zniszczony. Mieszkańcy pytają, czy będzie kontynuacja remontu. Następnie 

zwrócił uwagę na kuliste lampy w okolicach Urzędu Miasta, które po deszczu 

nabierają wody i istnieje zagrożenie, że spadną przechodniom na głowę. 
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Artur Maruszczak odpowiedział, że remont chodnika na ulicy Wrzosowej 

prawdopodobnie był z budżetu obywatelskiego i tutaj jest inny tryb, ale gmina będzie 

docelowo wymieniać wszystkie chodniki, tylko nie za jednym zamachem. Jeśli chodzi 

o lampy, nawet te stare nie powinny nabierać wody, ale niedługo będą wymienione 

oprawy na płaskie, energooszczędne. W ramach zadania „ledyzacji” miasta będzie 

wymienione ponad 2000 opraw.  

 

Sławomir Wołkowiecki nawiązał również do tematu utrzymania porządku w parkach, 

ostatnia wichura pokazała, co się może wydarzyć z drzewami mocno sfatygowanymi 

swoim wiekiem, a jest ich dość sporo. Zapytał, czy gmina będzie mieć środki, aby 

zniszczone drzewa usunąć.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak odpowiedział, że gmina robi to na 

bieżąco, tylko teraz był problem w związku z wichurą, dużo zdrowych drzew zostało 

powyrywanych i są dodatkowe prace związane z ich usunięciem. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała z jakiego powodu gmina sprzedaje latarnie z 

kozielskiego rynku. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że powodem jest remont, projekt uzgodniony z 

konserwatorem przewiduje nowe lampy. Gmina mogła stare zezłomować albo znaleźć 

nabywcę. 

   

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Sekretarza Miasta o wyjaśnienie 

różnicy pomiędzy interpelacją a zapytaniem, gdyż zdarza się, że radni mylą te pojęcia.  

 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że problem nie polega na różnicy pomiędzy interpelacją a 

zapytaniem, która w świetle ustawowym jest niewielka, właściwie tylko ilościowa. 

Chodzi o zastosowanie przepisu art. 24 ust. 2 Ustawy o samorządzie gminnym, 

zgodnie z którym radny ma prawo domagać się wglądu w dokumenty i uzyskiwać 

określone informacje, co nie podlega takiemu trybowi jak interpelacja, jeśli chodzi o 

termin odpowiedzi. Zaapelował do radnych o wzięcie tego pod uwagę.  

 

Ad 14. 

Wolne wnioski 

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że złożył wniosek dotyczący organizacji ruchu na 

ulicy Józefa Lompy i Plebiscytowej. Dawniej te ulicy były jednokierunkowe, teraz 

zostały poszerzone i nastąpił ruch dwukierunkowy. Mimo ograniczenia prędkości do 

30 km/h kierowcy nagminnie ją przekraczają. W imieniu mieszkańców radny zwrócił 

się z prośbą o zamontowanie progów zwalniających. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o piśmie pani prezydent, w którym 

zaprasza dwóch radnych wskazanych przez Radę Miasta do udziału pracach zespołu 

do spraw przygotowania zaktualizowanych założeń Programu i Kodeksu Estetyzacji 

Miasta Kędzierzyn-Koźle. Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatur.  
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Katarzyna Dysarz zgłosiła kandydaturę Hanny Białas. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Ewa Czubek zgłosiła kandydaturę Michała Nowaka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

 

Jacek Król zgłosił kandydaturę Adama Oczosia. Radny nie wyraził zgody. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę Hanny Białas do udziału w 

pracach zespołu do spraw przygotowania zaktualizowanych założeń Programu i 

Kodeksu Estetyzacji Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (4) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że kandydatura Hanny Białas została poparta. 

Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę Michała Nowaka:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Nowak 

BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć, Tomasz Scheller 
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NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że Michał Nowak został wskazany przez Radę 

Miasta do udziału w pracach ww. zespołu. 

 

Ad 15. 

Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiadomił, że z uwagi na targi książki, proponuje  

termin sesji majowej na wtorek 28 maja. Następna sesja odbędzie się w czwartek 25 

kwietnia.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął VII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 

          

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 19:13. 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 


